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          Werkgroep communicatie 

Verslag vergadering     20/11/2017 

 

Aanwezigen  Aanw Ver Aanwezigen Aanw Veront 

Anke X  Liselotte X  

Aaron  X Maria X        

Colijn X  Marian  X 

Greet  X Mauger X  

Griet  X Philip X  

Colijn X  Pieter X  

Kathleen X  Robin   

Line X  Wim  X 

 

Agenda 

Nr Topics   

1. 
Voorstelling nieuwe leden 

2. 
Communicatie pedagogische zaken 

3. 
Website 

4. 
Vraag team: hoe ouders naar school lokken voor vergaderingen? 

5. 
Vitrinekasten 

6. 
Frigodocs 

7. 
Varia 
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Bespreking 

Agenda 
No. 

Omschrijving 
Aktie? 
(J/N) 

1 Mauger is nieuw in de werkgroep. Hij is de papa van Clara en Julia die na de 
kerst in de peuterklas instappen. Mauger werkt freelance in de 
communicatiesector. 

 

N 

2 Vraag vanuit het bestuur om meer te communiceren rond pedagogische 
zaken. Het team ontwikkelt soms nieuwe werkmethodes, zoals de waaier 
om leerdoelen aan te duiden na een opmerking bij de doorlichting. Heel 
waardevol om ook aan de ouders te tonen. 

In de toekomst: 

- Telkens een artikel in de Frigodocs – moet van team komen 
- Filmpje maken met kinderen – Pieter vraagt aan Geert Germonpré 

→ op tv plaatsen en op Facebook 

Dit ook voor de waaier. 

 

J 

3 De website is redelijk nieuw maar niet aangepast aan mobiele dragers.  
Sam, ICT-medewerker van de scholengroep, heeft de website ontwikkeld en 
kan geen tijd meer besteden aan het herwerken.  
Wij mogen zelf aanpassen, maar beginnen = doorgaan en alles zelf doen. 
Hiervoor is professionele hulp nodig. Er is budget voor toegestaan en er 
moet een oproep komen en prijsoffertes aangevraagd. 
Colijn maakt de oproep voor de Frigodocs. Maria geeft het telefoonnr door 
van Sam. Colijn vraagt aan Sam om het standaard mobiele thema aan te 
zetten als test. 
 
De klasblogs van het lagere werden al lang niet meer ge-updated wegens 
tijdgebrek. De kleuterleerkrachten zullen een handje toesteken, zodat er af 
en toe ook nieuws van het lagere verschijnt. 
 
Philip kaart het gebrek aan respons aan van zijn oudergroep. Heel wat 
ouders reageren niet op mails, maar erger: mails worden niet opgevolgd, 
zodat kinderen niet in orde zijn. Zijn bezorgdheid hierover komt voor hem op 
de 1ste plaats. Ouders lezen mails steeds meer mobiel, wat het gevaar 
vergroot dat opvolging vergeten wordt. 
→ Niet altijd antwoord verwachten, maar wel gevolg. Daarom stuurt Philip 
nog een duidelijke mail naar de ouders: ‘ik stel vast ….. Hoe komt dat? Op 
welke manier kunnen we verbeteren?’ 

J 

4 Ouders op school krijgen voor vergaderingen: we doen er al jaren 
inspanningen voor, maar het resultaat is pover. 
Wat kunnen we verbeteren: 

- De datum moet vroeg genoeg vastgelegd en meegedeeld worden. 
Pieter dringt aan op bestuursvergadering 

- Aantrekkelijke agendapunten inlassen: didactische/pedagogische 
zaken 

- Absurde, shockerende agendapunten lanceren om ouders te 
lokken 

- Durven denken aan andere tijdstippen: bv op zondagmorgen, met 
opvang voor de kinderen.  
→ akkoord van team en bestuur nodig 
→ kan evenementje worden – werkgroep betrekken? Eerst bestuur  

 

J 
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5  
De twee vitrinekastjes aan de voordeur moeten vervangen worden. Saar 
gaf een voorstel mee, we sturen haar nog een link met een andere 
mogelijkheid. Saar kiest de beste. Oppassen voor roest want de zeelucht 
doet alles vlugger roesten. 

N 

6 Frigodocs 
De naam is niet meer toepasselijk en komt raar over bij nieuwe ouders. We 
lanceren een wedstrijd voor een nieuwe naam. Colijn maakt de wedstrijd in 
twee stappen:  

1. Oproep voor naam / wij kiezen de genomineerden 
2. Ouders kiezen uit de genomineerden 

De winnaar wordt bekend gemaakt op het forum en ontvangt een gratis 
duoticket voor de fuif. 
 
We stappen over naar een nieuwsbrief die geïntegreerd is in de mails, via 
mailchimp. Colijn en Mauger komen dat uitleggen aan Maria en Anke in het 
secretariaat. Maria stuurt hen eerst een Frigodocs in Word. 

J 

7 Line brengt een vraag van een ouder: ‘Is het mogelijk om een boek te maken 
waarin Vliegerouders en –kinderen aan elkaar gelinkt worden?’ Deze vraag 
werd vroeger al besproken in de werkgroep en niet weerhouden. Hiervoor 
zijn er meer moderne mogelijkheden, zoals Facebook.   
 
Er zijn ouders die kleine whatsappgroepjes oprichten. Dat is oké en leuk, 
maar wij organiseren dit niet vanuit de school. 

N 

 

Agendapunten volgende vergadering 

 
No. 

Start Omschrijving Wie Target Closed 

 1 opvolging website    

 2 opvolging Frigodocs    

 3 schooloverleg    

 4     

 5     

 6     

 
  

Volgende vergadering 

Datum/tijd Maandag 15 januari    19u45 

Plaats Leraarskamer 

 


